
Způsob úhrady
zdravotnických
„regulačních“ poplatků
se v Libereckém kraji
nemění

01. 02. 2010 14:49

 

Způsob úhrady regulačních poplatků se v Libereckém kraji v měsíci únoru měnit nebude.
Rada kraje na svém mimořádném zasedání dne 25. l. letošního roku vzala na vědomí dopis
ministerstva  vnitra a vyslovila nesouhlas s jeho závěrem, že její postup lze považovat za 
nezákonný a překračující meze samostatné působnosti. O tomto svém usnesení bylo
ministerstvo informováno dopisem hejtmana LK.

Další následné kroky krajů projedná Komise zdravotnictví Asociace Krajů ČR na svém
společném zasedání ve středu 3. února v Pardubicích.

MUDr. Pavel Novák, krajský radní pověřený vedením resortu zdravotnictví

 


